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Interpellation till regionstyrelsens ordförande Andreas Svahn om 

solcellsstrategi. 
 

Region Örebro län äger flera fastigheter där verksamhet inom många olika områden bedrivs. 

Inom fastighetsdriften är el och uppvärmning en av de större kostnaderna. Det är också en av 

de största faktorerna som kan medföra negativ miljöpåverkan. Vilken typ av energislag som 

används vid uppvärmning i fastigheterna och vilken typ av el som används samt hur mycket 

spelar stor roll för att kunna skapa en hållbar fastighetsdrift. 

 

Solenergin är ett mycket miljövänligt och effektivt energislag idag. Att sätta upp egna 

solceller på taken ger förutom miljövinster även minskade kostnader för köpt el, som kan 

användas till mer prioriterade verksamheter såsom till exempel vård eller kollektivtrafik. 

 

Med anledning av ovanstående undrar jag: 

 

- Har Region Örebro län en aktuell solcellsstrategi? 

- Om så är fallet, hur ser den befintliga och planerade utbyggnaden ut av solceller på 

regionens egna fastigheter? 
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